
Protokół Nr 1/12 

z posiedzenia Komisji Budżetu 

odbytego w dniu 17 grudnia 2012 r. 

 

 

Pierwsze posiedzenie Komisji Budżetu zwołał Pan Ireneusz Płóciennik – 

Przewodniczący Rady Gminy. Powitał członków komisji i przedstawił proponowany na 

dzisiejsze posiedzenie porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Wybór przewodniczącego komisji. 

2. Wybór wiceprzewodniczącego komisji.  

3. Ustalenie planu pracy komisji na 2013 rok. 

4. Sprawy bieżące i różne.  

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag, został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 1 

Realizując pierwszy punkt obrad, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o zgłaszanie 

kandydatów chcących pełnić funkcję Przewodniczącego komisji.  

Odnosząc się do powyższego głos zabrał radny Semaszczuk, który zaproponował kandydaturę 

radnego Rychlika do pełnienia funkcji Przewodniczącego komisji. Radny Rychlik 

do powyższego nie zgłosił sprzeciwu. 

Wobec braku innych kandydatur, Przewodniczący komisji zarządził przeprowadzenie 

głosowania. W wyniku przeprowadzonego głosowania oznajmił, że radny Rychlik został 

wybrany Przewodniczącym komisji 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”. 

 

Ad. 2 

W tym punkcie obrad Przewodniczący komisji poprosił o zgłaszanie radnych do pełnienia 

funkcji wiceprzewodniczącego komisji. 

Radny Morawski zgłosił kandydaturę radnego Semaszczuka do pełnienia funkcji 

wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu. Radny Semaszczuk na powyższe wyraził zgodę.  

Wobec tego, radny Rychlik zarządził przeprowadzenie głosowania. W wyniku 

przeprowadzonego głosowania oznajmił, że radny Semaszczuk 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym” został wybrany wiceprzewodniczącym Komisji Budżetu.  

 

Ad. 3 

W tym miejscu członkowie komisji przystąpili do opracowania planu pracy komisji na 

2013 r., który przedstawia się następująco: 

Lp. Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne za 

przedstawienie 

zagadnienia 

1. styczeń 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2013 rok. 

Skarbnik Gminy 2. Analiza wynagrodzeń pracowników Urzędu Gminy. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

2. luty 

1. Analiza realizacji zadań wieloletniego planu inwestycyjnego.  Wójt Gminy 

Kierownicy 

wybranych 

jednostek 

 

2. Analiza działalności wybranej jednostki organizacyjnej gminy – 

placówki szkolne i publiczne przedszkole. 

3. Sprawy bieżące i różne.  



3. marzec 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 rok. 

Skarbnik Gminy 

Wójt Gminy 

Kierownik RIK 

Kier. GZUK 

2. Analiza zakresu działań nałożonych na gminę zgodnie z nowelizacją 

ustawy o utrzymani czystości i porządku w gminie. 

3. Analiza wysokości zaproponowanych taryf za dostarczenie wody i 

odbiór odpadów. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

4. kwiecień 

1. Przegląd posiadanego mienia gminnego i zakresu jego wykorzystania 

– posiedzenie wyjazdowe.  Kierownik GZUK 

2. Sprawy bieżące i różne. 

5. maj 
1. Analiza wydatków oświatowych przyjętych na 2013 rok. Skarbnik Gminy 

Wójt Gminy 2. Sprawy bieżące i różne. 

6. czerwiec 

1. Zapoznanie się z działalnością Wójta w zakresie pozyskiwania 

środków finansowych na realizację gminnych zadań inwestycyjnych. 
Skarbnik Gminy 

Wójt Gminy 
2. Sprawy bieżące i różne. 

7. lipiec 

1. Analiza realizacji dochodów własnych gminy za I półrocze 2013 

roku. 
Skarbnik Gminy 

Wójt Gminy 
2. Sprawy bieżące i różne. 

8. sierpień 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I 

półrocze 2013 roku. Skarbnik Gminy 

2. Sprawy bieżące i różne. 

9. wrzesień 

1. Informacja o realizacji spłat zaciągniętych kredytów oraz analiza 

długu na lata następne. 
Skarbnik Gminy 

Kierownik GZUK 
2. Sprawy bieżące i różne. 

10. listopad 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wysokości podatków 

lokalnych na 2014 rok. 
Skarbnik Gminy 

2. Zapoznanie się z założeniami projektu budżetu gminy na 2014 rok. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

11. grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2014 rok. 

Skarbnik Gminy 2. Opracowanie planu pracy na 2014 rok. 

3. Sprawy bieżące i różne. 

 

Ad. 4 

Jako pierwszy głos zabrała radna Ziółkowska, która apelowała, aby na posiedzeniach komisji 

były przedstawiane projekty uchwał przedkładane później na sesję. Takie rozwiązanie, 

zdaniem radnej Ziółkowskiej znacznie ułatwi pracę na sesji. Poza tym radna Ziółkowska 

pytała, jak będzie wyglądała sprawa rozwiązania umów z Eko Regionem wraz z wejściem 

w życie nowej ustawy śmieciowej, zastanawiała się czy umowy będą rozwiązywane 

indywidualnie, czy może zbiorowo.  

W tym miejscu głos zabrał radny Rychlik, który oznajmił, że w tym temacie należy pomóc 

ludziom starszym, którzy mogą nie znać całej procedury z tym tematem związanej. 

W odniesieniu do powyższego głos zabrał Pan Wójt, który oznajmił, że umowy były 

zawierane indywidualnie i tak też będą rozwiązywane. Oznajmił, że pomoc w tym zakresie na 

pewno zostanie udzielona, dodał, że w razie potrzeby zostanie przygotowany stosowny druk 

rozwiązujący umowę z Eko Regionem, który zostanie udostępniony mieszkańcom.  

Kontynuując swoje wystąpienie Pan Wójt nawiązał do tematu odbioru odpadów przez gminę. 

Oznajmił, że zostanie zaproponowana stawka 6,5 zł od osoby, natomiast za odbiór odpadów 

niesegregowanych zostanie zaproponowana stawka ok. 10 zł od osoby. 

Następnie wywiązała się dyskusja dotycząca pojemników mniejszych 80 – litrowych, które 

mogłyby być używane przez osoby samotne. 



W tym miejscu głos zabrała Pani Kaczmarek – Kierownik RIK, która oznajmiła, że 

zadeklarowanie przyjęcia pojemnika mniejszego nie zmniejszy opłaty ponoszonej przez 

gminę firmie odbierającej odpady, gdyż koszt wyprodukowania takiego pojemnika wcale nie 

jest niższy, ponieważ technicznie jest to pojemnik 120 litrowy z drugim wbudowanym dnem.  

Kolejno głos zabrała radna Ziółkowska, która oznajmiła, że założenia ustawy śmieciowej 

zmuszają społeczeństwo do segregacji śmieci u podstaw. Kontynuując radna Ziółkowska 

pytała jakie planowane są rozwiązania odbioru odpadów od osób czasowo zamieszkujących 

na terenie gminy.  

Odpowiedzi na powyższe udzieliła Pani Dorota Kaczmarek - Kierownik RIK, która 

oznajmiła, że każda osoba przebywająca na terenie gminy powinna w ciągu 14 dni złożyć 

stosowną deklarację.  

Następnie głos ponownie zabrała radna Ziółkowska, która pytała jaka jest możliwość 

wyegzekwowania tego założenia.  

Pani Kaczmarek oznajmiła, że stosowna kontrola.  

Ponownie głos zabrała radna Ziółkowska, która pytała, czy będzie możliwość zakupu 

dodatkowo worka na śmieci. 

W odpowiedzi na powyższe Pan Wójt oznajmił, że ta kwestia zostanie zawarta w 

przygotowanej specyfikacji. Kontynuując temat Pan Wójt oznajmił, że planuje również, aby 

pomimo działania Punktu Zbiórki Odpadów zachować objazdowa zbiórkę, co zapobiegnie 

zaśmiecaniu otoczenia. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki zaplanowanej na to posiedzenie, Pan Sebastian Rychlik 

–Przewodniczący komisji podziękował za udział w spotkaniu i zakończył obrady. 

Na tym protokół zakończono. 
 

 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna     Przewodniczący Komisji Budżetu 

           Sebastian Rychlik 


